



WSZYSTKO ZACZYNA SIĘ  
OD ZIARNA



### Cieśnina Beringa

Nazwa nawiązuje do Cieśniny Beringa, która łączy w sobie lodowate wody oceanów Spokojnego i Arktycznego.

## Beringov. Wódka Premium.

Posiada szlachetny, charakterystycznie jedwabisty smak wódki premium. Do wyrobu wódki Beringov użyto spirytusu luksusowego wyprodukowanego ze zbóż z upraw własnych. Zastosowano unikatową filtrację absorpcyjną oraz sześciokrotną rektyfikację, co nadaje produktowi wyjątkowej czystości. Nazwa nawiązuje do Cieśniny Beringa, skupiającej naturalne żywioły najgłębszego Oceanu Atlantyckiego i Arktycznego.

Design podkreśla charakter premium, ciekawy graverunek i elegancka etykieta ze złoceniami.

# Beringov. Premium Vodka.

EN

It has the noble, characteristically silky flavour of premium vodka. Top quality spirit produced from grains from own crops was used for the manufacture of Beringov vodka. Unique absorption filtration and six-time rectification were applied, which give exceptional purity to the product. The name refers to the Bering Strait, which brings together the natural elements of the deepest Atlantic and Arctic Oceans.

Design emphasises its premium nature, interesting engraving and elegant label with gold-painted elements.

## The Bering Strait

The name refers to the Bering Strait, which combines the icy waters of the Arctic and Pacific oceans.

# Beringov. Premium Wodka.

DE

Er hat einen edlen, charakteristischen Seidengeschmack vom Premium Wodka. Bei der Herstellung des Beringov-Wodkas wird Luxusspiritus aus Getreide aus eigenem Anbau verwendet. Durch eine einzigartige Absorptionsfiltration und die sechsfache Rektifikation hat das Produkt eine außergewöhnliche Reinheit. Der Name knüpft an die Beringsenge, welche die Naturgewalten des tiefsten Atlantischen und Arktischen Ozeans verbindet, an.

Der Entwurf betont den Premium-Charakter, interessante Gravur und elegante Etikette mit Goldverzierungen.

## Beringsenge

Der Name knüpft an die Beringsenge, welche die eiskalten Wasser des Atlantischen und Arktischen Ozeans verbindet, an.



## Beringov Wódka Premium 40%

POJEMNOŚĆ CAPACITY VOLUMEN	SZTUK W KARTONIE PIECES PER CARBOARD BOX STÜCK IM KARTON	KARTONÓW NA WARSTWIE CARBOARD BOXES PER LAYER KARTONS IN EINER SCHICHT	WARSTW NA PALECIE LAYERS PER PALLET SCHICHTEN AUF DER PALETTE	KARTONÓW NA PALECIE CARBOARD BOXES PER PALLET KARTONS AUF DER PALETTE	SZTUK NA PALECIE PIECES PER PALLET STÜCK AUF DER PALETTE
0,5 l	12	15	5	75	900
0,7 l	12	12	4	48	576
0,7 l – tuba	12	9	4	36	432